

Bapa Adib harap keputusan inkues adil, tiada campur tangan

SHAH ALAM - Ahli keluarga Allahyarham Muhammad Adib Mohd. Kassim berharap keputusan inkues mengenai kematian anggota bomba itu pada Jumaat ini dibuat secara adil tanpa campur tangan pihak luar.

Bapanya, Mohd. Kassim Abdul Hamid berkata, keputusan itu merupakan penentu sama ada keadilan buat anaknya ditegakkan atau sebaliknya.

Dalam satu video penuh emosi yang dimuat naik di laman Facebook semalam, Mohd. Kassim dalam keadaan sebak menyeru orang ramai untuk terus berdoa agar keputusan inkues itu memberi keadilan atas kematian anak keduanya.

"Kehidupan kami seolah-olah

tidak sempurna dan sentiasa memikirkan perihal keadilan yang tertangguh untuk Adib.

"Ini adalah penentu sama ada keadilan untuk Adib dapat ditegakkan atau sebaliknya. Kami sekeluarga tidak pernah jemu berdoa untuk Adib, memohon kepada

Allah agar misteri kematiannya dapat diadili sebaiknya," katanya yang sesekali berhenti seketika kerana menahan sebak.

Terdahulu di Shah Alam, peguam Mohamed Haniff Khatri Abdulla yang mewakili keluarga Muhammad Adib berkata, keputusan inkues pada Jumaat ini tetap diteruskan walaupun terdapat notis rayuan difailkan Peguam Negara berhubung keputusan Mahkamah Koroner yang men-



TANGKAP layar yang diambil daripada video menunjukkan Mohd. Kassim kelihatan sugul ketika bercakap mengenai keputusan inkues melibatkan kematian Allahyarham Muhammad Adib semalam.

benarkan permohonan komital (menghina mahkamah) pada 27 Ogos lalu.

"Keputusan inkues dan prosiding komital adalah dua perkara

berbeza.

"Keputusan yang akan diberikan Koroner adalah penyebab kematian Muhammad Adib dan permohonan komital pula berkaitan perka-

ra yang tercetus selepas Tommy mengeluarkan kenyataan bahawa anggota bomba itu tidak dipukul," katanya ketika ditemui di luar Mahkamah Koroner Shah Alam.

Tambahnya, permohonan komital yang difailkan keluarga Muhammad Adib terhadap peguam negara, Tan Sri Tommy Thomas tidak akan memberi kesan kepada keputusan inkues itu.

Dalam prosiding di hadapan Koroner Rofiah Mohamad semalam, Peguam Kanan Persekutuan, S. Narkunavathy yang mewakili Tommy memberitahu, Mahkamah Tinggi Shah Alam memutuskan bahawa notis rayuan yang difailkan sebagai rayuan sivil ditukar kepada rayuan jenayah.

Pada 3 April lalu, affidavit yang difailkan Jabatan Peguam Negara itu menyatakan bahawa kematian Adib bukan akibat dipukul.